
 
 

 
 
 
 
 
Aan het College van Gedeputeerde Staten van Groningen  
Martinikerkof 12  
9712 JG Groningen 
 
 
Datum:  11-02-2016 
 
Betreft:  Schriftelijke vragen VVD-Statenfractie weigering vergunning   
  scheepswerf Pattje te Waterhuizen. 
 
 
Geacht College, 
 
Vandaag, d.d. 11 februari 2016, schrijft Het Dagblad van het Noorden over de weigering 
van de provincie om de benodigde vergunningen te verstrekken aan scheepswerf Pattje 
te Waterhuizen. 
 
De VVD-fractie heeft naar aanleiding van deze berichtgeving de volgende vragen aan het 
College van Gedeputeerde Staten: 

1. Wat heeft de provincie ondernomen om de vergunningverlening 
mogelijk te maken?  

2. Wat heeft de provincie ondernomen om het autobedrijf aan de 
overzijde te helpen bij verplaatsing?  

3. Met hoeveel decibel en hoe vaak wordt de geluidsnorm 
overschreden?  

4. Is het voor de werf onmogelijk minder decibel te produceren?  

5. Waarom is niet gekozen voor een opkoopregeling van de woning 
tegenover de werf? Is dit alsnog mogelijk?  

6. Wat gaat de provincie ondernemen om te zorgen dat er alsnog een 
vergunning kan worden afgegeven?  

7. Op welke plaatsten in de provincie is nog meer sprake van 
spanningen tussen verouderde plannen en bedrijvigheid? Wat gaat 
de provincie daaraan doen?  

8. Is nieuwe bedrijvigheid met het huidige milieubeleid van de 
provincie nog wel mogelijk?  

 
Namens de VVD-Statenfractie, 
 
 
 
Mirjam Wulfse 
 
 


